
Fra: poul erik hjerrild-nielsen [mailto:cykelflaske@gmail.com]  

Sendt: 4. juli 2017 19:19 

Til: Folketingets Oplysning <Folketinget@ft.dk> 

Emne: oplysning til viderebringelse til skatteudvalget 

 
Jeg ville meget gerne henlede Folketingets skatteudvalgs opmærksomhed på en artikel jeg har 
skrevet i Berlingske d. 23/6-2017 om juridiske problemer med forslaget om de syv styrelser. Jeg er 
pensioneret fra SKAT i 2014, og har arbejdet med skatteforvaltningsret i en lang årrække. Artikelen 
findes i Business-sektionen. 

Vh 
Poul Erik Hjerrild-Nielsen 
Cand.jur. tidligere chefkonsulent 
Gyldendalsvej 7 
2800 Lyngby  
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SAU Alm.del  Bilag 245
Offentligt
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